

Disability & Diversity

Studieren ohne Barrieren

Wir unterstützen und beraten Sie, wenn Sie mit (psychosozialen) Behinderungen oder chronischen Erkrankungen, Lese-Rechtsschreibschwäche/Legasthenie studieren.

- Sie haben das Recht auf **Unterstützung** und **Barrierefreiheit** im Studium.
- Das umfasst insbesondere die Themen **Nachteilsausgleich** und **abweichende Prüfungsmodalitäten**.

Unsicher, ob wir die richtige Stelle für Ihr Anliegen sind? Nehmen Sie einfach Kontakt mit uns auf! Wir behandeln Ihre Anfrage vertraulich:

Email: disability@plus.ac.at

Telefon: +43 662 8044-2462

Website: www.plus.ac.at/disability-diversity/

Disability & Diversity

Studying without barriers

We support and advise you if you are studying with (psychosocial) disabilities or chronic illnesses, dyslexia/dyslexia.

- You have the right to **support and accessibility** during your studies.
- This includes in particular the topics of **disadvantage compensation** and the **adaption of examination modalities**.

Unsure whether we are the right place for your request? Just get in touch with us! We will treat your request confidentially:

Email: disability@plus.ac.at

Phone: +43 662 8044-2462

Web: www.plus.ac.at/disability-diversity/